
Referat FAU-møte Sandved skole  

Dato: 2.November 2020 

Tidspunkt: 18:30 – 20:15 

Sted: Google Meet 

Tilstede:  

 

Fra skolen: Siri Britt Selvikvåg Wernø (Rektor), Egil M. Fedøy (Avdelingsleder 5. og 6. trinn) 

Fra SFO: Ingen 

Referent: Georg Thingbø 
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1a x 2a x 3a  4a x 5a x 6a x SFO 1 x  

1b x 2b x 3b x 4b x 5b x 6b x   

1c x 2c x 3c x 4c x 5c x 6c x   

1d x 2d  3d x 4d  5d x 6d x   

ID Tittel Ansvarlig/aksjon 
1 Velkommen (5 min) FAU leder 
 Leder ønsker velkommen 

 
Vi kjører første Google Meet møte for å minimere smitterisiko 
 
Oppmøteregistrering for årsmelding 

Georg Thingbø 

2 Informasjon fra skolens ledelse (60 min) Rektor/Inspektører 
  

2.1.  Coronavirus 
 
Orientering om Corona og håndtering av dette de siste månedene. 
Tilbakemelding fra FAU er at dette har vært utført på en meget 
god måte. Skolen ser ikke for seg at vi kommer til å gå tilbake til 
full nedstengning som i vår, men at dette er det myndighetene 
som styrer i sin helhet i så fall. Samarbeidet mellom skolen og 
kommune har fungert meget bra og det er stor tillit blant alle 
parter. 
 
2.2. Utbygging av Sandved skole 
 
Utbygging er fortsatt i rute. Skissene viser 3 etasjer i stedet for 4 
på administrasjonsbygget men skolen er positiv til de foreløpige 
skissene som foreligger.  Mye av parkeringsplassen vil bli omgjort 
til uteområde for barna med flere gode aktiviteter slik som det ser 
ut nå. Skolen ønsker å presentere for FAU så snart skissene blir 
mere konkrete rett over på nyåret. 
 
2.3. Markering av Halloween 
 

Siri Britt Selvikvåg Wernø 
(Rektor), Egil M. Fedøy 

(Avdelingsleder 5. og 6. 

trinn) 
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Skolen informerte om avgjørelsen av å ikke markere Halloween i to 
klasser etter reaksjoner (med ulike begrunnelser) på dette fra 
enkelte foresatte. Avgjørelsen førte til noen motreaksjoner og 
skolen redegjorde på en ryddig måte hvorfor avgjørelsen ble tatt. 
FAU delte sine syn på dette i møtet, som igjen var delte, men alle 
ble enige om at det kan være fornuftig å sette opp klare 
retningslinjer på denne typen markeringer slik at disse er enkle å 
forholde seg til fremover. Dette kommer som egent på på et av de 
kommende FAU møtene. 
 
2.4. Foreldremøter og klassemøter 
 
Skolen ba om tilbakemelding på hvordan dette har fungert. 
Reaksjonene var udelt positive og at organiseringen fungerer bra. 
 

3 FAU Felles (40 min) FAU leder 
 3.1 Valg av FAU nestleder (som overtar som FAU leder 

påfølgende år) 
 

- Kari Innvær ble enstemmig valgt som nestleder 
 
3.2 Valg av FAU kasserer 
 

- Tine Selmer Cruikshank ble enstemmig valgt som kasserer 
 
3.3 Valg av FAU sekretær 
 

- VI fikk dessverre ingen ny sekretær men håper å få dette 
på plass innen neste møte. Ellers blir det en sekretær per 
møte. 

 
3.4 FAU engasjement i oppstart av Natteravn ordningen på 
Sandved 
 
Øyvind Aardal har tatt kontakt med Sandved FAU iom at Skeiene 
FAU har besluttet å gjenoppta natteravnordningen på Sandved. 
Medlemmene i Sandved FAU er positive til dette engasjementet og 
selv om vi kun representerer 6-11/12 år gamle barn så ser vi 
nytten av at spesielt foreldre til de eldste barna kan engasjere seg i 
ordningen. Forslaget går på å om mulig ha en frivillig ordning der 
det er en ledig plass til Sandved FAU (ledig jakke) og at vi lager en 
åpen liste som foreldre til barn på Sandved Skole kan melde seg på 
dersom de ønsker dette. 
 
3.5 Trafikkvakt ordningen 
 
Tilbakemelding om at denne fungerer fint og er besatt av de 
aktuelle klassene 
 
3.6 Gjennomgang av årshjul 
 

Georg Thingbø 



 
Neste møte: 7.Desember 2020 
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På grunn av corona situasjon så er det ikke etablert et årshjul fra 
skolen i år. Det blir derfor ingen faste aktiviteter på FAU årshjul 
heller. 
 
3.7 Hjertesone ordningen 
 
Selve hjertesonen fungerer fint med tanke på bilene, men det ble 
tatt opp en bekymring om meget høy hastighet fra sykler som skal 
passere undergangen som barne må gå gjennom for å komme fra 
hjertesonen og opp til skolen. Det er rapportert om flere 
nestenulykker og at dette er forsøkt tatt opp med kommunen 
tidligere. Mulige løsninger kan være fartsdempende hinder, bedre 
merking eller også bruk av hjertesone vaktene. Vi forsøker med en 
henvendelse til kommunen først for å se på muligheter. 
 
Vi bør kanskje også se på å få nye hjertesone skilt som ser litt 
falmet ut nå. 
 
3.8 17.Mai og komiteer 
 
Vi planlegger med både dugnad og full 17.Mai markering så får vi 
heller justere ned dersom dette skulle vise seg å ikke bli 
gjennomførbart når den tid kommer. 
 
Vi ser på muligheten for Politisk komite på neste FAU møte 

4 Eventuelt FAU leder 
 Et innspill på om elevene kan bruke egen mus til Chromebook. FAU 

leder tar dette med skolen og kommer tilbake med retningslinjer. 
FAU registrerer at ordningen med egne headset har fungert fint så 
lenge at skolen kan tilby et generelt headset for de som trenger 
dette og ikke har med hjemmefra. Det er kun et fåtall som ønsker 
å bruke mus også. 
 
Vi trenger også en liten opprydding i FAU informasjon på skolens 
hjemmeside da informasjon er litt gammel. 
 
Mulig flytte FAU møtet til litt senere på kvelden da nåværende 
tidspunkt krasjer med leggetid for de som har mindre barn. FAU 
leder sender ut en undersøkelse på dette før neste møte. 

Georg Thingbø 

   
5 Komite-arbeid (30 min)   
 N/A  


